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     Protokół Nr 290/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 10 października 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 13:10 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu  

2. Alicja Prill  - Wicestarosta  

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu  

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu  

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

4. Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

5. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmiany do 

porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 9a) sprawy dotyczącej wyrażenia zgody na zawarcie aneksu do 

umowy użyczenia pasa drogowego drogi powiatowej nr 2137Z w miejscowości 

Boleszkowice. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono 

 

Za przyjęciem zmiany do porządku posiedzenia głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonej zmiany: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaakceptowanie propozycji treści porozumienia w sprawie zwołania Zespołu 

roboczego pn. Zespołu ds. problematyki koncentracji działalności Szpitali w Powiecie 

Myśliborskim.  
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4. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności Szpitala w Dębnie im. Świętej Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o.  w miesiącu wrześniu 2022 roku z podziałem na komórki 

organizacyjne. 

5. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 

2022 rok 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany w budżecie  

i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

7. Zapoznanie Zarządu Powiatu z wnioskami dotyczącymi ujęcia zadań 

inwestycyjnych/remontowych na drogach powiatowych w projekcie budżetu na 2023 

rok. 

8. Zapoznanie się z wnioskiem radnych Rady Powiatu w Myśliborzu Pana Wojciecha 

Ciechanowicza i Waldemara Pacewicza w sprawie zamiany zadań inwestycyjnych. 

9. Udzielenie pełnomocnictwa do występowania w imieniu Powiatu Myśliborskiego  

w sprawach dotyczących wszelkich postępowań i decyzji w tym decyzji  

o środowiskowych uwarunkowaniach oraz decyzji na wycinkę drzew niezbędnych do 

uzyskania pozwolenia na budowę , zezwolenia na realizację inwestycji drogowej lub 

zaświadczenia o braku sprzeciwu do zgłoszenia robót nie wymagających pozwolenia na 

budowę oraz odbioru decyzji dla zadania inwestycyjnego. 

9a) Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu do umowy użyczenia pasa drogowego drogi 

powiatowej nr 2137Z w miejscowości Boleszkowice. 

10. Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem Myśliborskim  

a Radą Okręgową Izby Radców Prawnych w Zielonej Górze i Okręgową Radą 

Adwokacką w Zielonej Górze w sprawie udzielenia nieodpłatnej pomocy prawnej na 

obszarze Powiatu Myśliborskiego. 

11. Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Dębno dot. udostępnienia lokalu 

na potrzeby realizacji zadania w zakresie nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wszczęcia uproszczonej 

procedury zlecenia realizacji zadania publicznego pod nazwą „Biwak wędrowniczy  

z okazji Narodowego  Święta Niepodległości”. 

13. Informacja Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego z dnia 07.10.2022 roku 

o wydaniu Zarządzenia Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 im. Juliusza Słowackiego  

w Dębnie w sprawie zasad wynajmu boiska sportowego  orlik dla podmiotów 

zewnętrznych.  

14. Informacja Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego z dnia 07.10.2022 roku 

w sprawie podpisania umowy użyczenia pomieszczeń w budynku Zespołu Szkół im. 

Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

15. Podjęcie decyzji w sprawie wskazania sposobu ogrzewania budynku głównego do 

opracowanej dokumentacji projektowej na przebudowę i remont budynku 

Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy. 

16. Zajęcie stanowiska w sprawie określenia formy zagospodarowania nieruchomości 

gruntowych położonych na działkach o numerach ew. 475/1 oraz 475/3 obręb Renice 

Gmina Myślibórz. 

17. Wyrażenie zgody na wykorzystanie oszczędności w wysokości 15.123,20 zł. po zakupie 

32 laptopów dla Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja 

Romockiego „Morro” w Barlinku na doposażenie sal lekcyjnych. 

18. Zabezpieczenie w budżecie Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. 

Andrzeja Romockiego  „Morro” w Barlinku środków na rozbudowę instalacji systemu 

SAP w przebudowanym budynku przy ul. Gorzowskiej 63 A w Barlinku. 

19. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dofinansowania w ramach projektu „Dostępny 

Samorząd – granty”, finansowego z środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 



3 
 

Osób  Niepełnosprawnych, Programu Operacyjnego Wiedza Edukacyjna Rozwój (PO 

WER) 2014 – 2020, Działanie 2.18 Wysokiej jakości usługi administracyjne. 

20. Podpisanie aneksu nr 6 do umowy partnerskiej nr BG-I.052.8.2019 zawartej w dniu  

21 sierpnia 2019 r.: „Budowa Regionalnej Infrastruktury Informacji Przestrzennej 

Województwa Zachodniopomorskiego” pomiędzy Województwem 

Zachodniopomorskim, z siedzibą: Urząd Marszałkowski Województwa 

Zachodniopomorskiego 70-540 Szczecin, ul. Korsarzy 34 a Powiatem Myśliborskim  

z siedzibą: Starostwo Powiatowe w Myśliborzu ul. Północna 15 74-300 Myślibórz. 

21. Zapoznanie się z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w roku szkolnym 2021/2022. 

22. Sprawy różne  

23.  Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 3 

Zaakceptowanie propozycji treści porozumienia w sprawie zwołania Zespołu roboczego 

pn. Zespołu ds. problematyki koncentracji działalności Szpitali w Powiecie Myśliborskim.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że jako przedstawicieli Powiatu 

Myśliborskiego do składu zespołu proponuje się wyznaczenie Członków Zarządu Powiatu Pana 

Mariusza Norsesowicza i Pana Mariusza Kuziela. 

Zwrócił uwagę na wskazanie przedstawicieli do zespołu przez Gminę Barlinek, gdzie stałym 

członkiem zespołu będzie Pan Mirosław Przyborowski, natomiast druga osoba będzie 

delegowana zamiennie przez Burmistrza Barlinka.  

Poinformował, że w dniu 30 września 2022r. Burmistrz Dębna przekazał 2 propozycje zmian 

do projektu porozumienia dotyczącego powołania Zespołu roboczego pn. Zespół ds. 

problematyki koncentracji działalności Szpitali w Powiecie Myśliborskim. Zaproponowane 

zmiany dotyczą m.in. zmiany zapisu §5 z uwagi na możliwą trudność ustalenia przez Zespół 

jednomyślności w przedmiotowym głosowaniu i tym samym zaproponowano przyjęcie zapisu: 

bezwzględną większość kwalifikowaną np. 2/3 lub 5/6. Jednakże z uwagi na fakt, iż celem 

powołania Zespołu jest wypracowanie jednego, wspólnego kierunku działania w zakresie 

zasadności bądź braku zasadności połączenia Spółek a ideą w tym temacie pozostaje 

jednomyślność, a nie narzucanie woli większości po uzgodnieniu z radca prawnym proponuje 

odrzucić te propozycje zmiany. Druga propozycja to rozszerzenie zapisu dotyczącego 

funkcjonowania Zespołu poprzez ujęcie kosztów bieżących np. wyposażenia, materiałów czy 

zaplecza. Po uzgodnieniu z radcą prawnym tę zmianę należałoby przyjąć do treści 

porozumienia.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na zapisy porozumienia o zobowiązaniu powiatu do ponoszenia kosztów 

bieżących funkcjonowania zespołu oraz tego, że zespół może powołać ekspertów  

i specjalistów. 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że koszty te dotyczą wyposażenia, materiałów i zaplecza. Zespół może poprosić 

o opinie prawne, będzie możliwość wówczas korzystać z pomocy Kancelarii Prawnych. 

  

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu dokonał odrzucenia pierwszej zmiany dotyczącej zmiany § 5 dot. zmiany 

zapisu na zapis "bezwzględną większością kwalifikowaną np. 2/3 lub 5/6" do projektu 

porozumienia i przyjęcie drugiej zmiany zaproponowanej przez Burmistrza Dębna dotyczącej 

rozszerzenia zapisu dotyczącego funkcjonowania Zespołu poprzez ujęcie kosztów bieżących 

np. wyposażenia, materiałów czy zaplecza. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu (A. Prill)  wstrzymał się 

od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

Kolejno: 

 

Zarząd Powiatu wskazał przedstawicieli Powiatu Myśliborskiego do zespołu ds. problematyki 

koncentracji działalności Szpitali w Powiecie Myśliborskim w osobach Pana Mariusza 

Norsesowicza i Pana Mariusza Kuziela. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu (A. Prill)  wstrzymał się 

od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

Kolejno: 

 

Zarząd Powiatu przyjął projekt porozumienia w sprawie powołania zespołu ds. problematyki 

koncentracji działalności Szpitali w Powiecie Myśliborskim z uwzględnieniem dokonanych 

zmian. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu (A. Prill)  wstrzymał się 

od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 4 

Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności Szpitala w Dębnie im. Świętej Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o.  w miesiącu wrześniu 2022 roku z podziałem na komórki 

organizacyjne. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe sprawozdanie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym sprawozdaniem. 
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Ad. 5 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski. 

 

1. wniosek Dyrektora Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu z dnia 

3.10.2022r. o zwiększenie planu finansowego na 2022 rok o kwotę 29.200,00 zł. W związku  

z likwidacją Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach decyzją Zarządu Powiatu 

Myśliborskiego  z dniem 01.09.2022 roku mienie zlikwidowanej jednostki zostało przekazane 

w administrowanie Dyrekcji Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. Zwiększone 

środki w rozdziale 80120 "Licea ogólnokształcące", w paragrafie 4260 "Zakup energii" zostaną 

przeznaczone na opłaty za energię elektryczną i wiodę, w paragrafie 4270 "Zakup usług 

remontowych" zostaną przeznaczone na opłaty związane z konserwacją dźwigu w paragrafie 

4300 "Zakup usług" zostaną przeznaczone na opłaty związane z monitoringiem, 

wypompowaniem nieczystości i przeglądem kominiarskim. Środki w paragrafie 4360 "Opłaty 

z tytułu zakupu usług telekomunikacyjnych"  zostaną przeznaczone na abonament telefoniczny 

w związku z umową obowiązującą do końca 2022 roku. Środki w paragrafie 4480 zostaną 

przeznaczone na podatek od nieruchomości, a w paragrafie 4500 na podatek rolny.     

(Wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

2. wniosek Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu z dnia 

3.10.2022r. o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki na 2022 rok w rozdziale 80140 

„Placówki kształcenia ustawicznego i centra kształcenia zawodowego” w zakresie polegającym 

na zwiększenie wydatków na kwotę 14 000,00 zł w paragrafie 4240 – „zakup środków 

dydaktycznych i książek” w celu zapewnienia środków finansowych na zakup monitora 

interaktywnego niezbędnego do prowadzenia zajęć dydaktycznych do Centrum Kształcenia 

Zawodowego. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

3. wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Barlinku z dnia 

28.09.2022r. o przesunięcie środków finansowych pomiędzy paragrafami w ramach 

posiadanego budżetu w planie finansowym na 2022 r.,  w dziale 854 "Edukacyjna opieka 

wychowawcza" rozdziale 85495 "Poradnie psychologiczne, w tym poradnie specjalistyczne", 

o kwotę 300,00 zł w celu zapewnienia środków finansowych na opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

4. wniosek Geodety Powiatowego z dnia 4.09.2022r. znak GKN.3026.18.2022.EK   

o dokonanie zmian w planie wydatków i dochodów w kwocie 5 975,98 zł w rozdziale 75095 - 

zadania własne w paragrafach 4210 i 2330 w związku z refundacją ze środków budżetu 

Województwa Zachodniopomorskiego za zakup sprzętu komputerowego z tytułu wyłączenia 

gruntów z produkcji rolnej. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

5. wniosek Dyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie z dnia 

3.10.2022r. o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki, polegających na przesunięciu 

środków finansowych pomiędzy paragrafami w ramach posiadanego budżetu w  dziale 855 

"Rodzina" rozdziale 85510 "Działalność placówek opiekuńczo-wychowawczych"  

w kwocie  67 559,82 zł - zwiększenie w paragrafie 4010 "Wynagrodzenia osobowe 

pracowników", 4170 "Wynagrodzenia bezosobowe" oraz w paragrafie 4710 "Wpłaty na PPK 

finansowane przez podmiot zatrudniający" w celu zapewnienia środków na wynagrodzenia  

z tytułu umów o pracę i umów zleceń. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

6. wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu z dnia 

4.10.2022r. o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki polegających na przesunięciu 

środków finansowych pomiędzy paragrafami w kwocie 3 500,00 zł., w rozdziale 85218 

"Powiatowe Centra Pomocy Rodzinie" i w rozdziale 85508 "Rodziny zastępcze". W rozdziale 

85218 zwiększenie w paragrafie 4430 "Różne opłaty i składki" dotyczy zapewnienia środków 

na wywóz odpadów komunalnych. Zwiększenie w rozdziale 85508 w paragrafie 4260 "Zakup 

energii", 4280 "Zakup usług zdrowotnych" i 4700 "Szkolenia pracowników niebędących 

członkami korpusu służby cywilnej" dotyczy zapewnienia środków na energię elektryczną, 

cieplną i wodę, badania profilaktyczne pracowników oraz szkolenie z zakresu postępowania 

administracyjnego w procedurach wspierania rodziny i systemie pieczy zastępczej. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

7. wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 6.10.2022r. znak 

EDR.3026.8.2022.AM o dokonanie zmian w planie wydatków w zakresie przeniesienia 

środków finansowych zaplanowanych w Starostwie Powiatowym w Dziale 801 (Oświata  

i wychowanie) Rozdziale 80195 (Pozostała działalność) w wysokości 104.857 zł oraz w Dziale 

854 (Edukacyjna opieka wychowawcza) Rozdziale 85495 (Pozostała działalność) w wysokości 
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17.869 zł na poszczególne Rozdziały i paragrafy budżetów szkół i placówek oświatowych dla 

których organem prowadzącym jest Powiat Myśliborski z przeznaczeniem na wypłacenie 

nagród nauczycielom oraz dyrektorom szkół i placówek oświatowych z okazji Dnia Edukacji 

Narodowej oraz ważnych wydarzeń w życiu szkoły ; zgodnie z uchwałą Nr XXXII/232/2021 

Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29 marca 2021 roku w sprawie ustalenia kryteriów i trybu 

przyznawania nagród dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych Powiatu Myśliborskiego 

za ich osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany w budżecie  

i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Zawnioskowała o ujęcie w projekcie uchwały wniosków rozpatrzonych przez Zarząd Powiatu. 

(Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o uwzględnieniu w projekcie uchwały dodatkowych wniosków 

rozpatrzonych przez Zarząd Powiatu i tym samym podjął uchwałę Nr 290/1013/2022 z dnia 

10 października 2022 roku w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego budżetu oraz 

zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 7 

Zapoznanie Zarządu Powiatu z wnioskami dotyczącymi ujęcia zadań 

inwestycyjnych/remontowych na drogach powiatowych w projekcie budżetu na 2023 rok. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotowe zestawienie. Poinformował, że zawiera ono wszystkie wnioski 

dotyczące ujęcia w projekcie budżetu zadań inwestycyjnych bądź remontowych na drogach 

powiatowych jakie wpłynęły do końca miesiąca września br. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że informacja ta zostanie przeanalizowana i omówiona z radnymi Rady 

Powiatu. Wskazała, że należy omówić dane dotyczące środków jakie będzie można 

przeznaczyć na realizację zadań. 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odniosła się do kwestii związanej z planowaniem budżetu na rok 2023. Poruszyła kwestię 

planowanych dochodów i wydatków. Zwróciła uwagę na wydatki związane z obsługą 

zadłużenia, którą szacuje się na kwotę 5,5 mln zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że aby móc przedyskutować temat dotyczący wskazanych w zestawieniu 

zadań należy zapoznać się z pozostałymi inwestycjami  jakie planuje się do realizacji w różnych 

obszarach m.in. oświaty. Należy przeanalizować dane finansowe jakie zostaną opracowane. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zgodził się, że dane wymagają przeanalizowania i zestawienia z pozostałymi zadaniami. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do złożonych wniosków. Zwróciła uwagę, że mamy świadomość, że nie wszystkie 

z nich zostaną zrealizowane, ale są one składane w imieniu mieszkańców Powiatu.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Przekazał, że sugestie mieszkańców, sołtysów i instytucji są zebrane w jednym miejscu i mamy 

się do czego odnieść w przyszłości.  

 

Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

Poprosił, aby Naczelnik Wydziału przedstawił informacje, które z inwestycji są najbardziej 

potrzebne, gdyż ma on największą wiedzę w tym temacie.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że zestawienie zawiera jedynie wnioski a ocena ich zasadności i priorytetów 

zostanie sporządzona przez Wydział w kolejnym etapie analiz. 

Zwróciła uwagę, że na najbliższej sesji Rady Powiatu zaplanowano analizę informacji o stanie 

dróg powiatowych, co będzie stanowić materiał porównawczy.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

  

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowymi wnioskami. 

 

Ad. 8 

Zapoznanie się z wnioskiem radnych Rady Powiatu w Myśliborzu Pana Wojciecha 

Ciechanowicza i Waldemara Pacewicza w sprawie zamiany zadań inwestycyjnych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, wpłynął wniosek radnych Rady Powiatu  

w Myśliborzu Wojciecha Ciechanowicza i Waldemara Pacewicza w sprawie zamiany 

drogowych zadań inwestycyjnych w tegorocznym budżecie, tj. odstąpienie od realizacji 

przebudowy ulicy Słonecznej w Boleszkowicach, a z uwolnionych w ten sposób środków 

finansowych sfinansować dokumentację techniczną na potrzeby przebudowy mostów  

w Namyślinie oraz remont (modernizację) drogi powiatowej nr 2131Z na odcinku Wysoka-

Wyszyna. 

Wydział Dróg posiada w budżecie zabezpieczoną kwotę 250.000,00 zł z przeznaczeniem na 

przebudowę ulicy Słonecznej w Boleszkowicach (ciąg drogi powiatowej nr 2136Z). Z tej kwoty 

wydatkowano 36.920,91 zł na potrzeby wykonania dokumentacji technicznej. Z wykonanego 

kosztorysu wynika, że przebudowa całego odcinka ulicy Słonecznej kosztować będzie ok. 
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800.000,00 zł, co przekracza zaplanowaną na ten cel kwotę (213.079,09 zł.).  

Z przeprowadzonej analizy wynika, że można zadanie podzielić na dwa etapy tj. podzielić 

drogę na 2 odcinki pomiędzy poszczególnymi skrzyżowaniami – wówczas wartość tych 

odcinków wynosić będzie odpowiednio 300.000,00 i 500.000,00 zł. Jednak z uwagi na to, że 

droga przebiega w ścisłym centrum miejscowości zalecane jest wykonanie zadania w całości 

bez dzielenia na odcinki. 

Radni wnioskują o odstąpienie od realizacji w bieżącym roku w/w zadania, oraz wnoszą aby  

z uzyskanych oszczędności sfinansować dokumentację techniczną na potrzeby przebudowy 

mostów w Namyślinie oraz remont (modernizację) drogi powiatowej nr 2131Z na odcinku 

Wysoka-Wyszyna. Mosty znajdują się w bardzo złym stanie technicznym, dotychczasowe 

działania konserwacyjne okazują się niewystarczające a obiekty wymagają pilnego 

zaawansowanego remontu lub przebudowy. W tej sprawie od kilku lat do Urzędu wpływają 

liczne wnioski i interpelacje. Urząd nie posiada dokumentacji na potrzeby przeprowadzenia 

remontu lub przebudowy mostów, dlatego nie może ubiegać się o przyznanie dofinansowanie 

na realizację zadania. 

Podobna sprawa dotyczy drogi powiatowej nr 2131Z na odcinku Wysoka-Wyszyna o długości 

ok. 2,4 km. Droga posiada wąską i zniszczoną nawierzchnię oraz pozbawiona jest 

utwardzonych poboczy. W samej miejscowości Wysoka i Wyszyna droga pozbawiona jest 

chodników. W sprawie modernizacji przedmiotowej drogi również corocznie wpływają 

wnioski mieszkańców. Opracowanie dokumentacji technicznej na potrzeby modernizacji drogi 

da możliwość ubiegania się o przyznanie dofinansowania realizacji zadania ze źródeł 

zewnętrznych. Poinformował, że istnieje szansa, że po wprowadzeniu zadań do WPF można 

rozpocząć postępowanie w tym roku w celu wyłonienia wykonawców na opracowanie 

przedmiotowych dokumentacji. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy Naczelnik wskazuje na zasadność proponowanych zmian? 

 

Robert Petruk – Naczelnik wydziału Dróg 

Zgodził się z wnioskodawcami. Wskazał, że dzielenie inwestycji w centrum miejscowości na 

etapy może spowodować zły odbiór wśród mieszkańców. Ponadto jednym z negatywnych 

argumentów w zakresie przebudowy ul. Słonecznej jest to, że firma gazownicza obsługująca 

całą sieć w Boleszkowicach jest na etapie kompletowania dokumentacji na przebudowę sieci 

gazowej. Według dokumentów ma ona przebiegać przez ul. Słoneczną w Boleszkowicach. 

Zatem tym bardziej przemawia to za tym, aby poczekać z realizacją zadania.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zmianę zadań inwestycyjnych tj. zmianę zadania 

dotyczącego przebudowy ul. Słonecznej w Boleszkowicach na zadanie dotyczące wykonania 

dokumentacji technicznych na przebudowę mostów w m. Namyślin oraz remont drogi 

powiatowej Nr 2121Z na odcinku Wysoka-Wyszyna. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 9 

Udzielenie pełnomocnictwa do występowania w imieniu Powiatu Myśliborskiego  

w sprawach dotyczących wszelkich postępowań i decyzji w tym decyzji  

o środowiskowych uwarunkowaniach oraz decyzji na wycinkę drzew niezbędnych do 

uzyskania pozwolenia na budowę , zezwolenia na realizację inwestycji drogowej lub 
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zaświadczenia o braku sprzeciwu do zgłoszenia robót nie wymagających pozwolenia na 

budowę oraz odbioru decyzji dla zadania inwestycyjnego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg  
Poinformował, że sprawa dotyczy podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

Justynie Roman reprezentującą firmę Drogowa Pracownia Projektowa „A3” – Justyna Roman 

z siedzibą przy ul. Dębowa 24, 72-004 Tanowo do występowania w imieniu Powiatu 

Myśliborskiego w sprawach dotyczących wszelkich postępowań i decyzji w tym decyzji  

o środowiskowych uwarunkowaniach oraz decyzji na wycinkę drzew niezbędnych do 

uzyskania pozwolenia na budowę, zezwolenia na realizację inwestycji drogowej lub 

zaświadczenia o barku sprzeciwu do zgłoszenia robót nie wymagających pozwolenia na 

budowę oraz odbioru decyzji dla zadania inwestycyjnego pn.: „Aktualizacja dokumentacji 

projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 2110Z w m. Głazów”. 

Zwrócił uwagę, że wykonanie dokumentacji jest na ukończeniu i rekomenduje się wyrażenie 

zgody na udzielenie ww. pełnomocnictwa. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 290/1014/2022 z dnia 10 października 2022 roku  

w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 9a) 

Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu do umowy użyczenia pasa drogowego drogi 

powiatowej nr 2137Z w miejscowości Boleszkowice. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg  
Poinformował, że w dniu 11 stycznia 2022 r. Powiat Myśliborski zawarł z Gminą Boleszkowice 

umowę użyczenia nieruchomości stanowiącej pas drogowy drogi powiatowej nr 2137Z  

w miejscowości Boleszkowice, zajętej na potrzeby przebudowy drogi powiatowej w zakresie 

budowy ciągu pieszo-rowerowego na ulicy Leśnej. Zgodnie z zapisami niniejszej umowy okres 

jej obowiązywania wynosił 72 miesiące licząc od dnia jej zawarcia. 

W dniu 7 października br. Wójt Boleszkowic wystąpił do Zarządu Powiatu w Myśliborzu  

z prośbą o wprowadzenie zmian do wyżej wymienionej umowy polegających na wydłużeniu 

terminu obowiązywania umowy użyczenia, tj. na okres 84 miesięcy. Zmiana treści umowy 

podyktowana jest przesunięciem w czasie realizacji budowy ciągu pieszo-rowerowego. 

Poinformował, że inwestycja jest realizowana w całości przez Gminę Boleszkowice ze środków 

zewnętrznych. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że w okresie 84 miesięcy zawarty jest również okres trwałości projektu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie aneksu do umowy użyczenia pasa drogowego 

drogi powiatowej nr 2137Z w miejscowości Boleszkowice. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 10 

Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem Myśliborskim  

a Radą Okręgową Izby Radców Prawnych w Zielonej Górze i Okręgową Radą 

Adwokacką w Zielonej Górze w sprawie udzielenia nieodpłatnej pomocy prawnej na 

obszarze Powiatu Myśliborskiego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że Powiat corocznie zawiera przedmiotowe 

porozumienia Radą Okręgową Izby Radców Prawnych w Zielonej Górze i Okręgową Radą 

Adwokacką w Zielonej Górze w sprawie udzielenia nieodpłatnej pomocy prawnej na obszarze 

Powiatu Myśliborskiego. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowego porozumienia  

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 11 

Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Dębno dot. udostępnienia lokalu na 

potrzeby realizacji zadania w zakresie nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że porozumienie dotyczy udostępnienia 

nieodpłatnie lokalu biurowego znajdującego się w budynku Urzędu Miejskiego w Dębnie przy 

ul. Piłsudskiego 5 na potrzeby realizacji zadania w zakresie nieodpłatnej pomocy prawnej, 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na okres od 01.01.2023r. do 

31.12.2023r. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowego porozumienia. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wszczęcia uproszczonej 

procedury zlecenia realizacji zadania publicznego pod nazwą „Biwak wędrowniczy  

z okazji Narodowego  Święta Niepodległości”. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Przekazał, że w dniu 4 października 2022 roku 

wpłynęła do tut. Urzędu oferta Chorągwi Zachodniopomorskiej Związku Harcerstwa Polskiego 

z siedzibą w Szczecinie – Hufiec ZHP Myślibórz dot. realizacji zadania publicznego pn. 
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„Biwak wędrowniczy z okazji Narodowego Święta Niepodległości” z zakresu nauki, 

szkolnictwa wyższego, oświaty i wychowania.  

Oferta dotyczy przyznania dotacji w kwocie 5.000,00 zł w trybie uproszczonym,                                 

z pominięciem otwartego konkursu ofert.  

Zadanie polega na organizacji wydarzenia o charakterze edukacyjno–patriotycznym dot. 

uczczenia 104 rocznicy odzyskania przez Polskę Niepodległości, której celem jest przybliżenie 

harcerzom oraz mieszkańcom patriotyzmu w codziennym życiu, poprzez ukazanie historii 

młodych ludzi, którzy w okresach walki niepodległościowej aktywnie wspierali 

niepodległościowe dążenia naszego kraju. 

Zadanie będzie realizowane w dniach 20.10.2022 roku do 20.11.2022 roku na terenie Ośrodka 

Harcerskiego w Myśliborzu przy ulicy Szarych Szeregów 3.  

W ramach zadania odbędzie się ognisko obrzędowe podczas którego uczestnicy zadania będą 

utrwalać wiedzę historyczną poprzez gawędy i pieśni patriotyczne, część uczestników podejmie 

wyczyn którym będzie nocleg w warunkach biwakowych w listopadową noc.    

Proponowane zadanie spełnia warunki niezbędne do jego zlecenia w trybie uproszczonym,  

z pominięciem otwartego konkursu ofert. 

Po podjęciu przez Zarząd Powiatu w Myśliborzu uchwały  oferta zostanie umieszczona  

w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej Urzędu oraz w siedzibie Starostwa 

Powiatowego w miejscu przeznaczonym na zamieszczanie ogłoszeń. Do oferty mogą być 

wnoszone uwagi w terminie 7 dni od daty zamieszczenia ostatniego ogłoszenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 290/1015/2022 z dnia 10 października 2022 roku  

w sprawie wszczęcia uproszczonej procedury zlecenia realizacji zadania publicznego pod 

nazwą „Biwak wędrowniczy z okazji Narodowego  Święta Niepodległości”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 13 

Informacja Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego z dnia 07.10.2022 roku  

o wydaniu Zarządzenia Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie 

w sprawie zasad wynajmu boiska sportowego  orlik dla podmiotów zewnętrznych.  

(Informacja  stanowi załącznik Nr 20 do protokołu). 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową informację.  Z uwagi na to, iż dotychczas wysokość czynszu najmu 

obiektów sportowych tj. Orlik nie była uregulowana, Dyrektor Zespołu Szkół nr 1 im. Juliusza 

Słowackiego w Dębnie podjął stosowne zarządzenie w sprawie zasad wynajmu boiska 

sportowego orlik dla podmiotów zewnętrznych. Przyjęto dwie stawki opłat dla grup 

zorganizowanych w wysokości 100 zł netto za godzinę oraz dla klubów i szkółek piłkarskich 

w wysokości 50 zł netto za godzinę. 

 

Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

Zapytał, na jakiej zasadnie została ustalona opłata, czy umowy z Ministerstwem już wygasły? 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że tak. Trwałość projektu obejmowała okres 5 lat.  

 

Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

Zwrócił uwagę na aspekt społeczny naliczenia opłat. Do tej pory boiska były ogólnodostępne.  



13 
 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że boisko Orlik w Myśliborzu znajduje się przy stadionie miejskim, natomiast 

obiekt w Dębnie znajduje się na terenie szkoły. Zwróciła uwagę na koszty utrzymania jakie są 

ponoszone.  

 

Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

Poruszył temat dotyczący korzystania z tego typu obiektów sportowych. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację  Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego z dnia 07.10.2022 roku o wydaniu Zarządzenia Dyrektora Zespołu Szkół nr 

1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie w sprawie zasad wynajmu boiska sportowego Orlik dla 

podmiotów zewnętrznych. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 14 

Informacja Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego z dnia 07.10.2022 roku  

w sprawie podpisania umowy użyczenia pomieszczeń w budynku Zespołu Szkół im. 

Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

(Informacja  stanowi załącznik Nr 21 do protokołu). 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową informację.  Przekazała, że  Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie 

w Myśliborzu zwróciło się do Dyrektora Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu 

z prośbą o użyczenie dwóch pomieszczeń znajdujących się w budynku głównym Zespołu Szkól 

im. Noblistów Polskich w Myśliborzu przy ul. Za Bramką 8, na okres jednego dnia tj. 

18.10.2022r. Powyższa prośba podyktowana jest faktem realizacji przez Powiatowe Centrum 

Pomocy Rodzinie w Myśliborzu projektu ”Razem Silniejsi” mającego na celu wsparcie 

uchodźców wojennych z Ukrainy. Wniosek został pozywanie zaopiniowany przez Dyrektora 

Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że najem powinien zostać sfinansowany w ramach realizacji projektu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego z dnia 07.10.2022 roku i wyraził zgodę na podpisanie umowy użyczenia 

pomieszczeń w budynku Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 15 

Podjęcie decyzji w sprawie wskazania sposobu ogrzewania budynku głównego do 

opracowanej dokumentacji projektowej na przebudowę i remont budynku 

Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 22 do protokołu). 
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Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że dla inwestycji polegającej na 

przebudowie i remoncie budynku Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy 

opracowywana jest dokumentacja projektowa  przez LS Projekt Pracowania Architektoniczna 

Sp. z o.o. Sp. K. z Wrocławia. 

Z uwagi na obecną sytuację w kraju i na świecie dotyczącą wzrostu cen  

za ogrzewanie oraz tak wielu zmiennych i niewiadomych, ciężko jest przeprowadzić 

kompleksową analizę dlatego nasunęły się wątpliwości co do pierwotnie założonego sposobu 

ogrzewania budynku głównego MOS Smolnica. Projektant przedstawił nam swoje uwagi co do 

ogrzewania budynku głównego: 

Po przeprowadzeniu analizy źródła ciepła (pompy ciepła + gaz), ze względu  

na rosnące koszty energii zarówno gazowej jak i elektrycznej Projektant zaproponował  

3 rozwiązania do wyboru: 

 rezygnację z jednego ze źródeł i pozostanie tylko na pompach ciepła lub tylko na gazie, 

pozwoli to uniknąć wysokich kosztów za gotowość do dostarczenia energii. Dla całościowej 

analizy pomp ciepła powinno się znać ceny prądu gdyż przy dwukrotnym wzroście cen prądu 

w stosunku do cen z roku 2022, instalacja (podłogówka + pompy ciepła) może zwracać się 

ponad 10 lat, czyli być na granicy opłacalności, 

 najtańszym rozwiązaniem na etapie realizacji wydaje się być wymiana istniejącego 

pieca na piec gazowy i rezygnacja z pomp ciepła, 

 wykorzystanie hybrydowego źródła ciepła (pompy ciepła + istniejący piec na 

ekogroszek + dodatkowy piec). Takie rozwiązanie wiąże się z koniecznością rozbudowy 

istniejącego systemu ogrzewania o dodatkowy piec na ekogroszek. Istnieje jednak ryzyko 

związane z prawidłowym zsynchronizowaniem automatyki urządzeń systemu ogrzewania  

w tym przypadku.  

Wstępną kalkulacja kosztów wykonania urządzeń dla budynku głównego: 

 cena pomp ciepła - 400 tys. zł (+100 tys. zł stacja transformatorowa) 

 cena kotła gazowego - 95 tys. zł  

W związku z powyższym Projektant proponuje zastosować kotły gazowe  

w budynku głównym jako rozwiązanie bardziej ekonomiczne i 4 krotnie tańsze inwestycyjnie. 

Dla budynku sali gimnastycznej zaprojektowano ogrzewanie poprzez pompy ciepła 

wspomagane fotowoltaiką co jest rozwiązaniem najbardziej korzystnym dla tego obiektu. 

Poinformowała, że do końca roku projektant a uzyskać pozwolenie na budowę. Zadanie jest na 

etapie uzgodnień z Konserwatorem Zabytków. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy rozpatrywano możliwość montażu fotowoltaiki na budynku głównym? 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że nie ma możliwości montażu urządzeń z uwagi na to, że jest to zabytkowy 

budynek. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy obok budynku można zamontować fotowoltaikę? 
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Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że nie, gdyż wokół obiektu mieści się zabytkowy park. Z uwagi na zbyt duże 

zacienienie fotowoltaika nie może zostać w nim umiejscowiona. Na dzień dzisiejszy 

zaprojektowano maksymalną ilość fotowoltaiki dla obiektu. 

Zwróciła uwagę na terminy dotyczące uzyskania pozwolenia na budowę i konieczność 

wskazania sposobu ogrzewania budynku głównego do opracowanej dokumentacji projektowej. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na rozwój sieci gazociągowej na okolicznych terenach.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wskazała, że na dzień dzisiejszy nie ma innego rozwiązania jak zgodzić się z propozycją 

projektantów i wskazać zastosowanie kotła gazowego jako źródła ogrzewania w budynku 

głównym Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy. Natomiast dla budynku sali 

gimnastycznej wskazać ogrzewanie w formie pomp ciepła wspomaganych fotowoltaiką. 

W przypadku zmiany koniunktury jest możliwość modyfikacji źródła ogrzewania. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła kwestię wysokości opłat za gaz, podała przykład rozliczeń w szkole podstawowej  

w Smolnicy. 

 

Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

Zwrócił uwagę na zmieniającą się sytuację na rynku, podjęcie decyzji w tych czasach jest 

bardzo trudne. Zapytał o analizę kosztów zastosowania pomp ciepła? 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła wyjaśnienia w tej sprawie. Ich utrzymanie przy wzroście cen energii elektrycznej 

jest na dzień dzisiejszy na granicy opłacalności. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wskazał  do opracowanej dokumentacji projektowej na przebudowę i remont 

budynku Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy na zastosowanie kotła gazowego 

jako źródła ogrzewania w budynku głównym Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Smolnicy. Natomiast dla budynku sali gimnastycznej wskazano ogrzewanie w formie pomp 

ciepła wspomaganych fotowoltaiką. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 16 

Zajęcie stanowiska w sprawie określenia formy zagospodarowania nieruchomości 

gruntowych położonych na działkach o numerach ew. 475/1 oraz 475/3 obręb Renice 

Gmina Myślibórz. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 23 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że dnia 24.08.2022r. do Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

wpłynął wniosek dotychczasowego dzierżawcy przedmiotowych nieruchomości, Pana Marcina 

Skibińskiego, z prośbą o przedłużenie umowy dzierżawy gruntów na kolejne lata. Dnia 

07.09.2022r. do CUW Powiatu Myśliborskiego wpłynął wniosek Pana Przemysława Dziedzic 

z prośbą o udzielenie informacji o dalszych krokach Powiatu Myśliborskiego względem 
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nieruchomości gruntowej położonej na działkach nr 475/1 oraz 475/3 obręb Renice wraz   

z ofertą przystąpienia do dzierżawy ww. gruntów.   

Odczytał treść przedmiotowych wniosków. Wskazał, na przeprowadzenie przetargu na 

dzierżawę nieruchomości.  

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Poinformowała, że Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego zwróciło się do 

Kancelarii Radców Prawnych z prośbą o opinię. Kancelaria Radców stoi na stanowisku, iż  

w związku z zainteresowaniem więcej niż jednej osoby, prawidłową procedurą zawarcia 

umowy dzierżawy jest przeprowadzenie przetargu ustnego a następnie podjęcie przez Radę 

Powiatu w Myśliborzu uchwały wyrażającej zgodę na zawarcie umowy dzierżawy na 

podstawie art. 12 pkt 8 lit. a ustawy o samorządzie powiatowym.    

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o przeprowadzeniu postępowania przetargowego na dzierżawę 

nieruchomości gruntowych położonych na działkach o numerach ew. 475/1 oraz 475/3 obręb 

Renice Gmina Myślibórz. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 1 (A. Prill) , nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 17 

Wyrażenie zgody na wykorzystanie oszczędności w wysokości 15.123,20 zł. po zakupie  

32 laptopów dla Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja 

Romockiego „Morro” w Barlinku na doposażenie sal lekcyjnych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 24 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała wyrażenie zgody na wykorzystanie przedmiotowych środków finansowych. 

Placówce przyznano kwotę 90 000,00 zł na zakup laptopów do pracowni komputerowej, 

dyrektorowi udało się zakupić sprzęt po niższej cenie.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wykorzystanie oszczędności w wysokości 15.123,20 zł. po 

zakupie 32 laptopów dla Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja 

Romockiego „Morro” w Barlinku na doposażenie sal lekcyjnych. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 18 

Zabezpieczenie w budżecie Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja 

Romockiego  „Morro” w Barlinku środków na rozbudowę instalacji systemu SAP  

w przebudowanym budynku przy ul. Gorzowskiej 63 A w Barlinku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 25 do protokołu). 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Poinformowała, że w ramach robót budowlanych prowadzonych w budynku na ul. Gorzowskiej 

63A w Barlinku w celu utworzenia i prowadzenia Środowiskowego Domu Samopomocy typu 
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D realizowana będzie instalacja przeciwpożarowa i alarmowa. W związku z tym, iż instalacja 

obejmuje tylko część budynku przeznaczoną na ŚDS typu D zachodzi konieczność 

rozbudowania zaprojektowanej instalacji sygnalizacji pożarowej SAP o część budynku tj. Sali 

gimnastycznej i zaplecza. Zadanie wymaga zabezpieczenia kwoty 27 000,00 zł w budżecie 

ZSiPO w Barlinku. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy Stowarzyszenie Pomocy Niepełnosprawnym „BRATEK” będzie korzystało z sali 

gimnastycznej? 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Poinformowała, że nie, sala jest przypisana do szkoły. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła kwestię związaną z zabezpieczeniem dodatkowych środków dla jednostki. Zwróciła 

uwagę, że ostatnio również przekazano jej dodatkowe środki finansowe. Zapytała, czy 

jednostka nie znajdzie oszczędności na ten cel? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że bez rozbudowania instalacji budynek nie zostanie odebrany przez Inspektora 

Straży Pożarnej.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy całość instalacji nie może być wykonana w ramach prowadzonego remontu? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że jest to osobna część budynku. Poruszył kwestię rozliczenia realizacji zadania 

przez Stowarzyszenie Pomocy Niepełnosprawnym „BRATEK”. Zaproponował wyrażenie 

zgody na zwiększenie środków finansowych. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, dużą ilość  środków jakie są dokładane do placówki. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na  zabezpieczenie w budżecie Zespołu Szkół i Placówek 

Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego  „Morro” w Barlinku środków na 

rozbudowę instalacji systemu SAP w przebudowanym budynku przy ul. Gorzowskiej 63 A  

w Barlinku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 19 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dofinansowania w ramach projektu „Dostępny 

Samorząd – granty”, finansowego z środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób  

Niepełnosprawnych, Programu Operacyjnego Wiedza Edukacyjna Rozwój (PO WER) 

2014 – 2020, Działanie 2.18 Wysokiej jakości usługi administracyjne. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 26 do protokołu). 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 
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Poinformowała, że Powiat Myśliborski w porozumieniu z jednostkami organizacyjnymi w celu 

dostosowania obiektów do potrzeb osób niepełnosprawnych w marcu 2022r. złożył wniosek  

o dofinansowanie w ramach grantu „Dostępny samorząd – granty”.  W ramach wniosku 

wnioskowano o poprawę dostępności dla osób ze szczególnymi potrzebami w tym osób 

niepełnosprawnych w jednostkach organizacyjnych Powiatu Myśliborskiego. Do realizacji 

zaplanowano następujące zadania:  

 Wymianę dźwigu osobowego w budynku Domu Pomocy Społecznej dla Osób 

Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu; 

 Oznakowanie ciągów komunikacyjnych od wejścia głównego budynku Domu 

Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu do windy; 

 Zakup krzeseł ewakuacyjnych dla jednostek organizacyjnych Powiatu Myśliborskiego 

– Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii w Smolnicy, Regionalna Placówka Opiekuńczo-

Terapeutyczna w Dębnie; 

 Opracowanie dokumentacji technicznej obejmującej dostosowanie łazienki  

w budynku Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych  

w Myśliborzu do potrzeb osób niepełnosprawnych; 

 Opracowanie dokumentacji technicznej obejmującej budowę podjazdu oraz 

dostosowanie łazienki do potrzeb osób niepełnosprawnych w budynku Zespołu Szkół im. 

Noblistów Polskich w Myśliborzu; 

 Dostosowanie strony internetowej Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego do potrzeb osób niepełnosprawnych; 

 Zakup pętli indukcyjnej na potrzeby Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle 

Somatycznie Chorych w Myśliborzu. 

Całkowita wartość projektu to 337.500,00 zł brutto w tym  250.000,00 zł dofinansowania  

i 87.500,00 wkładu własnego.  

Złożony wniosek otrzymał pozytywną ocenę Komisji Oceny Wniosków.  

Mając powyższe na uwadze zachodzi konieczność podpisania umowy pomiędzy Powiatem 

Myśliborskim a Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na pracę związaną z przygotowaniem i złożeniem wniosku. 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Wyjaśniła, że wniosek nie mógł dotyczyć jedynie zakupu windy, wymagał wykazania 

dodatkowych zadań. Został opracowany przez pracowników Centrum Usług Wspólnych 

Powiatu Myśliborskiego. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy samorządy gminne również mogły aplikować o dofinansowanie? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że tak. 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 
Podała informacje na temat zasad aplikowania o granty. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 
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Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 20 

Podpisanie aneksu nr 6 do umowy partnerskiej nr BG-I.052.8.2019 zawartej w dniu  

21 sierpnia 2019 r.: „Budowa Regionalnej Infrastruktury Informacji Przestrzennej 

Województwa Zachodniopomorskiego” pomiędzy Województwem 

Zachodniopomorskim, z siedzibą: Urząd Marszałkowski Województwa 

Zachodniopomorskiego 70-540 Szczecin, ul. Korsarzy 34 a Powiatem Myśliborskim  

z siedzibą: Starostwo Powiatowe w Myśliborzu ul. Północna 15 74-300 Myślibórz. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 27 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego aneksu do umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 21 

Zapoznanie się z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w roku szkolnym 2021/2022. 

(Informacja  stanowi załącznik Nr 28 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową informację. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na treść informacji i dane finansowe w niej wykazane. Zawnioskowała  

o zmianę w treści informacji na str. 17 poprzez wskazanie, że teren na którym wykonano 

inwestycję poprzez jego utwardzenie jest w użytkowaniu Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu. Zwróciła uwagę na dane zawarte w tabeli na str. 38 informacji. Jedyna placówka, 

która miała wynik dodatni to Młodzieżowy Ośrodek Wychowawcy w Renicach. 

Doprowadzono jednostkę do takiego stanu, że nie generowała ona strat. Niestety została ona 

rozwiązana. Zwróciła uwagę na pracę nad budżetem wszystkich dyrektorów placówek  

i ogromny wysiłek związany ze zmniejszeniem wydatków bieżących. Kwota 4 mln zł nie jest 

tak wysoka w porównaniu z innymi powiatami. Gdybyśmy porównali dane sprzed trzech lat 

różnica byłaby 2-3 mln zł większa. Zwróciła uwagę, że w roku 2022-2023 koszty utrzymania 

jednostek wzrosną z uwagi na sytuację w kraju. Poinformowała, że w sprawie MOW  

w Renicach wystosowano wniosek o rezerwę oświatową na odprawy dla pracowników oraz 

pismo w sprawie zwrotu kosztów jakie poniesiono w związku z likwidacją placówki. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu przyjął zmiany do treści i skierował do Rady Powiatu w Myśliborzu 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych na terenie Powiatu Myśliborskiego w roku 

szkolnym 2021/2022. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 22 

Sprawy różne: 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił odpowiedź Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. na pismo w sprawie 

ustosunkowania się do zarzutów zawartych w piśmie – anonimie.  

(Pismo stanowi załącznik Nr 29 do protokołu) 

Przekazał, że Prezes poinformował, że wszelkie sprawy dotyczące sytuacji szpitala są na 

bieżąco omawiane przez niego na Komisjach i Sesjach Rady Powiatu w Myśliborzu. W Szpitalu 

Barlinek nie ma miejsca na żadną niegospodarność zarówno w zarządzaniu ludźmi jak  

i środkami finansowymi. Załączone pisma traktuje jako anonim, do którego nie można się 

odnieść merytorycznie. 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że Prezes powinien zrobić zebranie z pracownikami i związkami zawodowymi 

celem wyjaśnienia zarzutów zawartych w piśmie. Zauważyła, że zarzuty dotyczą wewnętrznej 

pracy szpitala i spraw personalnych, a nie tematów poruszanych na komisjach i sesji Rady 

Powiatu. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem. 

 

2. Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła informacje na temat przebiegu Walnego Zgromadzenia Wspólników Spółki 

Szpital Barlinek Sp. z o.o. w dniu 7.10.2022r. Poinformowała o wniesionym do protokołu 

sprzeciwie do uchwały w sprawie wniesienia dopłat do Spółki.  

 

Ad. 23 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie zakończono o godz. 14:45. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 

 

 

 


